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Geachte fractie,  
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 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  
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Op 19 september 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2331) gesteld over de voortgang van het 

dossier Westfriesesluisbrug. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de 

antwoorden direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Kunt u ons laten weten of er al een reactie is geweest van de gedeputeerde en zo ja, hoe luidde 

deze reactie? 

Gedeputeerde Staten hebben ons laten weten dat zij instemmen met ons voorstel om de 

noodbrug op korte termijn te vervangen door een uitneembare composietbrug. Dit 

vooruitlopend op de gezamenlijke studie naar de brug en de sluis, welke inmiddels in gang is 

gezet en met inachtneming van een aantal attentiepunten. 

 

2. Indien de reactie afwijzend was, wat was daar dan de reden van? 

Zie het antwoord op vraag 1. 
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3. Indien het de goedkeuring van de gedeputeerde heeft gekregen, zijn de teams Verkeer, 

Areaalbeheer en Projecten openbare ruimte al bezig met het bestuderen en uitwerken van een 

concept ontwerp? 

Ja dat klopt. De voorbereidingen zijn ambtelijk al door deze teams in gang gezet. Er zijn 

contacten gelegd met een leverancier van composietbruggen en er zijn onderzoeken gaande 

over de fundering en de varianten in overspanning.  

Daarnaast vindt er constructief ambtelijk overleg met de provincie plaats waarin actuele 

informatie en uitvoeringsmogelijkheden worden uitgewisseld.  

 

Zoals aangegeven in het antwoord op vraag 1, doet de provincie dit jaar een studie naar de 

status van de sluis. De sluis wordt gemonitord op het effect van de geconstateerde betonrot en 

de beoogde levensduur. Dit onderzoek is voor hen van belang om te bepalen of de sluis 

gerenoveerd kan worden of dat deze op den duur in zijn geheel vervangen zal moeten worden.  

 

Dit is voor ons weer relevant om te kunnen bepalen of wij onze brug kunnen laten funderen op 

de sluiswanden of niet. Het funderen op de sluis heeft wel onze voorkeur aangezien er dan een 

mindere grote overspanning benodigd is, er geen aparte landhoofden hoeven te worden 

gemaakt en de kosten lager voor ons uit zullen vallen. 

  

4. Kunt u een tijdspad geven wanneer er wordt overgegaan tot vervanging van de noodbrug? 

Helaas kunnen wij nog geen exact tijdspad aangeven. Voor een definitieve invulling van de brug 

en de sluis houdt de provincie tot en met 2025 sowieso haar beleid ‘Houden wat je hebt’ aan.   

De gedeputeerde verwacht derhalve niet dat hij de handen op elkaar krijgt voor een definitief 

akkoord op ons verzoek binnen de genoemde beleidsperiode. 

 

Vooruitlopend op het nieuwe provinciale beleid, wordt er nu dus al wel onderzocht op welke 

wijze de uitneembare composietbrug eerder kan worden gerealiseerd. Dit is afhankelijk van de 

provinciale studie naar de staat van de sluis. De verwachting is dat deze studie begin 2024 is 

afgerond.  

Wij hebben inmiddels alle varianten op hoofdlijn voorbereid en uitgewerkt in afwachting van de 

uitkomst van deze studie. Ik kan u naar verwachting dus in het tweede kwartaal van 2024 nader 

informeren over de voortgang. 

 

5. Is er van de kant van de provincie gecommuniceerd over een startdatum voor de werkzaamheden 

aan de Westfriesesluis en heeft dit nog gevolgen voor de toegankelijkheid van de brug ? 

 

De provincie heeft ons aangegeven dat de werkzaamheden aan de sluis inmiddels 

geprogrammeerd zijn voor de periode 2025-2030. De voorkeur van de provincie is daarnaast om 
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Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

J.W.A. Kradolfer A. van Dam 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

één project te maken van de werkzaamheden aan de sluis en de brug. Ze verwacht daarbij 

echter niet dat de werkzaamheden eerder dan 2027 kunnen worden uitgevoerd.  

 

De voorkeur van de gemeente is, om de werkzaamheden aan de brug naar voren te halen door 

de uitneembare composietbrug al voor deze periode te realiseren.  

 

Totdat de uitkomsten van de provinciale studie naar de staat van de sluis bekend zijn, is nog niet 

aan te geven of dit tot gevolgen voor de toegankelijkheid van de brug gaat leiden.  

 

  

  


